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Поздравляю с Днем строителя!

Профессия строителя всегда пользовалась всеобщим уважением и признанием,
поскольку во многом именно от результатов вашего труда зависит экономическое 
процветание и социальное благополучие общества. Ваша ответственность, предан-
ность делу и самоотверженный труд приносят людям радость, комфорт и надежность,
обеспечивая высокое качество жизни. Создаваемые вами объекты жилищного 
строительства, социального, культурно-бытового и промышленного назначения 
формируют облик Украины, дают мощнейший импульс развиваться, расти и процветать.

Желаю вам новых побед, плодотворной и успешной 
работы и, конечно, благополучия и уюта в ваших семьях. 

С праздником! Лев Парцхаладзе,
Президент КБУ

Шановні колеги, друзі!
Щиро вітаю всіх з Днем будівельника – святом відповідальних, працелюбних, 

талановитих людей, що обрали справою життя повсякденну творчу причетність до 
великої місії зодчого. Богом і долею нам даровано найвище людське щастя творити 
сучасність і залишатися в пам’яті нащадків справами і творами, які відображають та  
віддзеркалюють  час. Сьогодні,  в складні часи випробувань міцності держави та  
стійкості громадського  духу,  нашу фахову значущість  розбудовницької спрямованості
обраної професії  ми відчуваємо з особливою відповідальністю. 

Будемо ж гідними свого покликання, з честю, доблестю та гідністю 
і надалі карбуватимемо нашу професійну долю.

Щиро бажаю всім миру, процвітання, стабільності, щастя і благо-
получчя! Шилюк П.С.,

Президент Будівельної 
палати України, Герой України



Київському міському голові 
(для депутатів Київради),

Голові Київської міської 
державної адміністрації (для КМДА)

В.В. Кличку
Учасникам Всеукраїнської спілки 

виробників будматеріалів,
Засобам масової інформації

Шановний Віталію Володимировичу!
Шановні учасники Спілки!

Хочу Вас запитати , а навіщо ми обирали нову владу і як реалізується лозунг Президента
України «Жити по-новому»?

Хіба жити по-новому – це жити без гарячої води, а невдовзі взагалі без опалення і тепла
в оселях?

Ми ж обирали Віталія Кличка не для того, щоб він нас закликав не митися і не виконувати санітарно-гігієнічні вимоги. Я вважаю,
що сам тренд влади – потерпіть, бо ми все економимо – абсолютно неправильний. Влада повинна ставити перед собою завдання,
щоб круглий рік була гаряча вода, і що дуже важливо з точки зору політичної задачі – горяча вода повинна бути зараз теж. 

Тому що коли немає теплої води, хтось не отримує зарплату за її підігрів, хтось не сплачує тарифи, разом вони не сплачують
податки і на війну в т.ч., тобто ми зменшуємо валовий внутрішній продукт.

Слід врахувати, що сьогодні ми купуємо газ не в Росії, а в Європі по 350 дол. США, газ власного виробництва маємо по 100
дол. США. Тоді запитання від виробників до всіх газовласників та постачальників газу: чому вітчизняні підприємства галузі буді-
вельних матеріалів купують газ у держави по 6200 грн., чому коли газ в країні вже дешевий, підприємствам його і сьогодні про-
дають за найвищою російською ціною – більше 500 дол. США за 1000 куб.м.

Пора і необхідно розібратися в тарифах та монополіях. В багатоповерхових старих будинках термоопір 0,8, а нові вимоги 3,2.
Тобто тепла чи холоду в більшість квартир потрапляє в 4 рази більше сучасних нормативів. На сьогодні житло потрібно захищати
не тільки від холоду. Кожен день включаються кондиціонери, бойлери, гріють воду газом, а це означає, що економії енергоносіїв
немає.

Володимир Кличко повідомляв, що в Києві є ТЕЦ, яка працює на вугіллі. А нам цікаво знати, скільки заготовлено вугілля, чи
є достатні його запаси на весь опалювальний сезон.

Одна із ТЕЦ може працювати на мазуті, але чи є у нас запаси такого палива, чи готова держава купити це паливо через Міні-
стерство надзвичайних ситуацій за підтримки бюджету Києва, – нам не повідомляють. До того ж слід врахувати, що до цього часу
мазут закуплявся переважно в Росії.

Перший заступник Голови КМДА сказав, що бажано, щоб лікарні, інші медичні заклади перейшли на вугілля. Але це ж кому-
нальні установи, тому сесія Київради повинна розглянути питання щодо виділення кожній лікарні коштів на переобладнання,
провести тендери, закупити котли, завезти вугілля, тощо. Бо тільки сказати – цього замало. Треба проводити велику організа-
торську роботу. До того ж слід вирішити, а на скільки доречно диміти лікарням в житлових районах?

Я вболіваю за Київ, і за киян, і ,за великим рахунком , бачу, що організаторська робота відсутня, а є лише декоративна риторика.
Звичайно я хотів би привітати всіх з Днем будівельника, без будівельників ми не можемо ні утеплитись, 

ні побудуватись, ні перезимувати!
Робітники вітчизняних підприємств будівельних матеріалів ставлять такі питання:
1. Чому для підприємств галузі будівельних матеріалів до сьогодні газ є максимально дорогим, якщо тепер держава не купує

його в Росії?
2. Які тарифи на електроенергію, чому вони весь час зростають, коли газова складова зменшується?
3. Підприємства дійсно закупляють котли на твердому паливі, займаються їх монтажем, але, щоб отримати дозвіл від влади

на викиди від котла, необхідно сім місяців для проходження близько 10 інстанцій. Чиновники перетворили державу та економіку
в паперові джунглі, в яких ніхто не може розібратися. 

Правильно сказали Президент та Прем'єр: усіх, хто займається паперовими дозволами і заборонами скоротити, і, так 
званих, «екологів» в першу чергу. Хто їх почув?

Ніхто ще не уявляє, що буде взимку. Якщо при низькій температурі, коли мала температура теплоносія, система опалення
розморозиться, то треба буде не менше місяця для відновлення теплопостачання в цьому житловому будинку чи лікарні. Алчевськ
у 2006 році рятувала вся Україна, а в цю зиму «Алчевськ» одночасно може з'явитися в усіх регіонах України. 

Я мав досвід: в госпіталі учасників Великої Вітчизняної війни кочегар «порушив» дисципліну і, як наслідок, розморозились
батареї в переходах, коридорах і палатах багатоповерхового комплексу. В госпіталі працювали електро- і газозварники з усіх під-
приємств району, пацієнтам видавали ковдри, але стрес був і району, і місту, а мова йшла лише про один об'єкт медичного про-
філю.

До того ж планується знизити санітарну норму в житлових приміщеннях з +18˚С ( яка була встановлена у 1936 році, коли не
було централізованого опалення та батарей, а були лише печі ) до +16˚С, а, як ви знаєте, печі при нагріванні випромінюють 
інфрачервоні промені, і тоді комфортно людині. Слід врахувати, що сьогодні санітарна норма температури в житлових приміщен-
нях становить +22˚С, і ніхто Київській владі не надавав прав її знижувати.

Не треба відключати теплопостачання та теплу воду – слід боротися з корупцією на всіх рівнях. Бо, як ви знаєте, найбільш
корупційна галузь – це там, де газ та підприємства «Теплокомуненегро». Тільки  подолавши коррупцію на всіх рівнях ми зможемо
зекономити енергоносії не на одну-дві доби, як повідомили очильники Києва, а, як мінімум, на декілька місяців.

Я вважаю, що тренд на економію завдяки самообмеженню треба припинити.
Це не героїзм і не економія, а неспроможність влади оптимально вирішувати виниклі
проблеми.
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Салій І.М., 
Президент 

Всеукраїнської спілки
виробників будматеріалів 
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Шановні будівельники!

Прийміть найщиріші вітання з професійним святом – Днем будівельника!
Бажаю працівникам будівельних організацій, підприємств промисловості буді-

вельних матеріалів, науково-дослідних і проектних інститутів значних успіхів у ви-
конанні виробничих завдань, поліпшенні якості будівельних матеріалів,
впровадженні сучасних прогресивних методів і технологій будівництва. Вірю, що за-
вдяки поєднанню наукового і педагогічного потенціалів суттєво зросте рівень су-

часної освіти, а будівельний сектор, незважаючи на тимчасові
труднощі в нашій країні, запрацює на повну силу і професія бу-
дівельника знову стане однією з найпрестижніших.

Зі святом вас, дорогі друзі! Саницький М.А.,
завідувач кафедри 

будівельного виробництва,
Національний університет

«Львівська політехніка», 
доктор технічних наук,

професор 

Шановні працівники будівельної галузі!

Прийміть найщиріші вітання з нагоди професійного свята – Дня будівельника!
Дозвольте висловити вам слова поваги та вдячності за професіоналізм і що-

денну сумлінну працю, яка є надійною опорою економіки країни.
Бажаю вам і вашим родинам здоров`я, добра, щастя, затишку і достатку!
Успішних вам проектів, творчого натхнення, шани і поваги від людей!

Зі святом вас, дорогі друзі!

Гоц В.І., 
Декан будівельно-

технологічного факультету,
завідувач кафедри 

технології будівельних
конструкцій і виробів

КНУБА, 
доктор технічних наук,

професор

Шановний Володимире Івановичу!

Сердечно вітаємо Вас з 60-річним  ювілеєм!

Ваш авторитет творчо активного, талановитого педагога, вченого,
прекрасного організатора у сфері освіти сприяє розвитку і процвітанню
очолюваного Вами будівельно-технологічного факультету. Багаторічною
педагогічною та науковою діяльністю Ви довели своє вміння ставити 
найвищі цілі і успішно досягати їх. Ми високо цінуємо Ваш внесок у зміцнення
авторитету КНУБА, як одного з провідних архітектурно-будівельних  
університетів України.

Прийміть найщиріші вітання і найкращі побажання подальших успіхів,
доброго здоров'я, творчого довголіття. Щастя Вам і Вашим близьким!

Редакційна рада журналу «Будівельні матеріали та вироби»

Уважаемые коллеги!

Врач, учитель и строитель – самые мирные и благородные профессии на Земле.
В наше неспокойное время созидательная работа строителей приобретает в
Украине особенно важное значение. Трудно переоценить в этом плане важность
роли научно-технического журнала «Строительные материалы и изделия», в 
значительной мере способствующего этой работе и популяризиющего достижения
научно-технического прогресса в области строительной науки и практики.

Сердечно поздравляю Вас с профессиональным празд-
ником Днем строителя!

Дворкин Л.И.,
Заслуженный деятель

науки и техники Украины,
доктор технических наук,

профессор
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Шановні будівельники!

Шановні працівники будівельної галузі! Будівельники та працівники будіндустрії, 
сердечно вітаю вас з нашим професійним святом! Праця будівельника незмірно важка , і разом
з тим віна  приносить ні з чим незрівнянну гордість від досягнутих успіхів. Однак істинним
майстрам своєї справи не властиво заспокоюватися і спочивати на лаврах, і тому за кожним
зданим об'єктом ми будемо з натхненням приступати до наступного.

Честь вам і хвала, дорогі колеги! Нехай у ваших домівках буде
тепло і затишно, у ваших сім'ях – благополучно, а у ваших серцях як 
і раніше горить вогник, що висвітлює шлях до успіху!

З Днем будівельника!
Захаренков Р.Д., 

Президент Асоціації
«Виробники пінопласту»

України

Шановні будівельники!

Прийміть мої найщиріші вітання з нагоди Дня будівельника – професійного свята 
працелюбних і талановитих людей, чиє покликання – творити! Бажаю вам міцного здоров'я,
щастя, родинного благополуччя, нових трудових звершень, творчої наснаги та впевненості 
у власних силах. 

Удосконалюйте свою професійну майстерність, радуйте людей і
відродженою старовиною, і цікавими сучасними проектами!

Зі святом вас, дорогі друзі!

Ходаківський О.М.,
Генеральний директор

ТОВ «Завод 
теплоізоляційних 

матеріалів «ТЕХНО» 

Шановні колеги!

Колектив компанії «Кузьминецький цегляний завод» щиро вітає Вас з професійним святом.
Вами забезпечуються висока надійність будівель і споруд, ефективність і технологічність

будівництва з урахуванням екологічних вимог, надаються перспективні науково-дослідні, 
технологічні та конструкторські розробки.

Нехай нові знання, вагомі здобутки в галузі науки, технологій і виробництва 
розширюються та зміцнюються між діловими колами України та зарубіжними партнерами.

Бажаємо Вам плідної творчої, виробничої взаємодії, наснаги й наполегливості в 
досягненні поставленої мети, професійних здобутків, невичерпної життєвої енергії, подолання
всіх негараздів, невтомності у щоденній діяльності на благо нашої держави та майбутнього
України.

З Днем будівельника!
СиваньТ.О.,

Директор
ТОВ «Кузьминецький 

Цегляний Завод»

Шановні колеги!

Від щирого серця вітаємо Вас з нашим спільним професійним святом – 
Днем будівельника!
Наша практична діяльність – це реальний внесок в оновлення міст, селищ і сіл нашої 

незалежної України. Навіть за складних економічних умов доводиться шукати і знаходити
шляхи поліпшення своєї діяльності, конкурентноздатності будівельної продукції, що в свою
чергу сприяє зростанню авторитету будівельників. На очах наших співвітчизників, завдяки
працелюбності і наполегливості працівників будівельної галузі, стають невпізнаними 
проспекти, вулиці і міста.

Нехай День Будівельника надихає Вас на нові професійні звершення,
успішну реалізацію проектів, досягнення нових висот!

Хай все задумане вдається!
Нестеров В.Г., 

Генеральний директор, 
ПАТ «Комбінат Будіндустрія»
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З Днем будівельника!

З кожним днем по всій території нашої держави з’являється все більше споруд, буді-
вель, що вражають архітектурою,творчою фантазією, неповторною красою. Ми горді з
того, що розбудова держави України здійснюється за активної участі компанії «КЕРАМЕЙЯ».

Будівельники, працівники будівельної індустрії, промисловості будівельних 
матеріалів – це особлива когорта, професійна, загартована, працьовита. Наша робота –
у всіх на виду. Саме працівникам будівельної галузі дано обійняти весь світ красою, 
писати автографи спорудами, творити життєво важливі обереги впевненості і затишку!

Спасибі вам за складну роботу. Нехай вашу працю гідно цінять люди, держава,
влада – повагою, увагою, зарплатнею.

Усім будівельникам України бажаю міцного 
здоров’я, впевненості в житті, злагоди в колективах,
миру і достатку в родинах, багатоповерхових успіхів!

Телющенко І.Ф.,
Генеральний директор 

ТОВ «КЕРАМЕЙЯ», 
канд.технічних наук

Шановні колеги!

Дозвольте висловити Вам слова поваги та вдячності за професіоналізм і щоденну
сумлінну працю.

Завжди для кожного з Вас незмінним було головне – розвиток будівництва в Україні.
Ваш внесок у розбудову нашої держави є безцінним, адже Україна росте і оновлюється.

Нехай цей день надихає Вас на нові професійні звершення, успішну реалізацію 
проектів, досягнення нових висот!

Від колективу ТОВ «ЮДК» бажаю Вам, дорогі колеги, 
невичерпної енергії, щастя і міцного здоров’я. Удосконалюйте 
свою професійну майстерність, радуйте людей цікавими 
сучасними проектами! 

З Днем будівельника!
Хасан Башер, 

Генеральний директор
ТОВ «ЮДК»


